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فرصت های بی نظیــر ســرمایه گذاری در تهران 
برای انجام پروژه هــای بــزرگ و کوچک فراهم 
شــده اســت؛ فرصت هایی که کمتــر پیش روی 
کلانشهرها قرار می گیرد و این بار با همت مدیریت 
شــهری و همراهی نهادهای دولتــی و خصوص 
امکانی به وجود آمده کــه می تواند پایتخت ایران 
را در آینده متحــول کند. همایــش بین المللی 
فرصت های سرمایه گذاری شــهر تهران با حضور 
480سرمایه گذار داخلی و خارجی در برج میلاد، 
این فرصت ها را فراهم کرده اســت تا مسیرهای 
مناسب برای نیازهای ســرمایه گذاری 300هزار 
میلیارد تومانی پدیدار شود. بر این اساس، همایشی 
بین المللی با حضور شهردار تهران، اعضای شورای 
اسلامی شهر، مسئولان، معاونان و وزرای دولتی، 
سفرای کشــورهای خارجی، ســرمایه گذاران و 
شهرداران برخی از کلانشهر ها کار خود را از دیروز 
آغاز کرد. ایــن همایش امروز بــه کار خود پایان 

می دهد.

تلاش دولت بــرای بازگرداندن مســیرهای 
سرمایه گذاری

وزیر امور اقتصادی و دارایی در »همایش بین المللی 
فرصت های سرمایه گذاری شــهر تهران« گفت: 
»دهه۱3۹0 به جهت ایجاد انباشت سرمایه یکی از 
ضعیف ترین دهه های اقتصادی است؛ به طوری که 
بعد از جنگ تحمیلی در کمتر دوره ای تا این حد با 
چالش سرمایه گذاری مواجه بوده ایم.« سیداحسان 
خاندوزی با بیان اینکه باید جذابیت های ایجابی به 
اندازه کافی برای سرمایه گذاری در بخش های مولد 
ایجاد کنیم، افزود: »اگر موانــع را برطرف نکنیم 
نمی توانیم انتظار داشته باشیم که نتیجه عملکرد 
ما نسبت به گذشته متفاوت باشد. ستاد اقتصادی 
دولت تلاش می کند مسیرهای سرمایه گذاری در 
اقتصاد کشور را بازگرداند. در حوزه سرمایه گذاری، 
نقدینگــی و ســرمایه های اقتصادی به ســمت 
پروژه های مولد  و پیشران جاری نمی شود. ضروری 
است تا مسیرهای انحرافی در سرمایه گذاری مولد 
بسته و برای اینکه حجم نقدینگی در اختیار تولید 
قرار بگیرد، باید از جذابیــت بخش های غیرمولد 
کاسته شود. باید ســرمایه گذار، عقلانی تصمیم 
بگیرد تــا وارد پروژه های تولیدی شــود و نباید 
ســرمایه گذار را در نظامات مجوزدهی و پایبندی 
به تعهدها دلزده کنیم و بازارهای تولیدکننده را با 
قوانین دست و پاگیر از او بگیریم. در حوزه مجوزها 
تلاش کرده ایم صدور مجوزها در دولت سیزدهم 
تسهیل شــود.« خاندوزی با اعلام این موضوع که 
در حوزه سرمایه گذاری اقتصاد ملی برای کمک به 
تولیدکنندگان 2مسیر شرکت ها و بانک ها را طی 

می کنیم، گفت: »در بحث شــرکت ها به دوستان 
اعلام کرده ایم که ســرمایه گذاری مجــدد را در 
دستور کار خود قرار دهند. در مقوله بانکداری نیز 
باید در مسیر تشکیل سرمایه ثابت حرکت کنیم و 
از بنگاه داری سنتی خارج شویم. امیدوارم امسال 
نقطه عطفی در شاخص اقتصادی را شاهد باشیم، 
مسیرهای سرمایه گذاری از غیرمولد به مولد تغییر 
کند، تنگناهای دولت در ســرمایه گذاری عمرانی 
برطرف شود و اعتماد سرمایه گذاران افزایش یابد.«

شهرداری؛ شریک مطمئن سرمایه گذاری 
 علیرضا زاکانی، شهردار پایتخت نیز در افتتاحیه 
همایش با تأکید بر فرصت های پرشماری که برای 
سرمایه گذاری در شــهر تهران وجود دارد، گفت: 
»تهران، بزرگ ترین کلانشــهر غرب آسیاســت؛ 
شهری که به فرموده رهبر معظم انقلاب، خودش 
یک کشور و اثرات آن بر ســایر نقاط کشور و سایر 
نقاط جهان کاملا ملموس است؛ بنابراین به دنبال 
آینده بهتر و تشریک مساعی برای ساختن آینده 
هســتیم. ما باید از معایب و نواقص شهر فرصتی 
برای آینده بهتر خودمان بســازیم. وقتی ناظر به 
۱2هزار هکتار بافت ناپایدار و 4هزارو۵۶0هکتار 
بافت فرسوده درون آن حرف می زنیم، می توان به 
بهترین وجه از این تهدید استفاده و آن را تبدیل 
به فرصت کرد و به جای نوســازی بافت فرسوده، 
نوسازی شهر تهران را در دســتور کار قرار داد.« 
به گفته شــهردار، قریب یک پنجم از مســاحت 

پایتخت ایران در چنین وضعیتی قرار دارد.
زاکانی با بیان اینکه چشم انداز ما ۱4۱0 است که 
باید تا آن زمان الگو تحول شهر خلق شود، گفت: 
»این کار بسیار بزرگ اســت و الزامات قانونی نیز 
در این مســیر به ما کمک می کنــد.« او در رابطه 
با سرمایه گذاری در حوزه حمل ونقل عمومی نیز 
گفت: »در بخش مترو، تهران 333 ایستگاه مترو 
در ۱۱خط دارد که اگر تکمیل شــود، ۱0میلیون 
سفر را در روز انجام می دهد. از این ایستگاه ها امروز 
۷خط را به صورت ناقص در ۱43ایســتگاه مورد 
اســتفاده قرار می دهیم. اولویت اول تکمیل این 
۷خط است که با تکمیل آن جذابیت سفر در این 
۷خط دوبرابر خواهد شد. هفته آینده خط۱0 مترو 
را شروع خواهیم کرد و اجرای خط ۱۱ را نیز تا پایان 
سال شروع می کنیم.«  »با بارگذاری مجدد اطراف 
ایســتگاه های مترو 4۹.8درصد پایتخت متحول 
می شود.« این دیگر جمله ای بود که دیروز زاکانی 
به آن اشــاره کرد و گفت: »کاری که از 3ماه پیش 
شروع کردیم این است که براساس الزامات قانونی 
که طبق مصوبه شورای عالی شهرسازی داشتیم، 
پیرامون ایستگاه های مترو بتوانیم یک تغییراتی 
را ایجاد و با تغییر پهنه، بلندمرتبه ســازی  کنیم. 
از این 333 نقطه 32۵ نقطــه آن در داخل تهران 
و 8 نقطه در خارج از تهران اســت. باید بتوانیم تا 
شعاع 800 متری کل پارســل ها را بررسی و یک 

بارگذاری مجدد کنیم. ماحصل بهره مندی از این 
تغییر و ساخت، نوسازی و ایمنی شهر است. در ابتدا 
نیازمند دانش هستیم و دست نیاز ما به سمت اهل 
دانش اســت. همچنین محتاج تجربه شرکت ها و 
مجموعه های دارای مهارت هستیم، علاوه بر این 
نیازمند ســرمایه  ایم؛ لذا خودمان را یک شریک 
صادق برای سرمایه گذاران می بینیم. برای ما مهم 
است که دست به دســت هم دهیم و یک میدان 
بزرگ را تعریف کنیم که همه در آن سود ببرند و 
ماحصل این سود، منفعت برای شهر و شهروندان 
باشد.« ســکاندار پایتخت تأکید کرد شهرداري از 

8ماه پیش به دنبال هموارسازی این مسیر است.
به گفته او، در مدیریت شــهری 48۵پروژه تعریف 
شــده که یا امسال شــروع می شــوند یا به پایان 
می رســند. در این میان، 2۶پــروژه اولویت اول و 
34مورد در اولویت دوم و الباقی در اولویت ســوم 

قرار دارند.
شــهردار گفت: »ســرمایه گذاری ها به 3دســته 
تقسیم می شود؛ نخستین دسته به شکل مشارکت 
سرمایه گذاران با شهرداری اســت؛ به گونه ای که 
در پایان کار، سرمایه گذاران سود خود را دریافت 
کنند و ســود و حاصل شــهرداری نیز پیشرفت 
شهر و سودرســانی به مردم باشــد. بخش دوم، 
سرمایه گذاری به اقتضای شرایط سودده نیست و 
شهرداری خرید خدمات راهبردی را انجام خواهد 
داد؛ برای مثال اگر سرمایه گذاری در مترو هزینه 
ســنگینی را نیاز دارد و عملا به دلیل قیمت بسیار 
پایین بلیت متــرو، نگاه اقتصادی بــه این قضیه 
وجود نــدارد، اصل را بر این گذاشــتند که خرید 
خدمت راهبردی انجام شــود و شــهردار به ازای 
تعداد مشخصی بلیت و ارائه خدمت، خرید خدمات 
داشت. در سرفصل سوم نیز، شهرداری اقدامات را 
انجام می دهد و شامل خدماتی است که به صورت 
عمومی در شــهر ارائه می شــود؛ به عنوان مثال 
۱2هزار کیلومتر پیاده رو در شــهر وجود دارد که 
عدد قابل توجهی است و باید در این بخش پروژه ها 
را تعریف و پیمانکار  مشخص و هزینه تأمین شود.«

زاکانــی اضافه کــرد: »در همایــش بین المللی 
فرصت های سرمایه گذاری، ناظر بر بخش اول دقت 
و توجه لازم را داریم. باب خوبی باز شده تا بتوانیم 
از تمام ابزارهای نوین مالی و مشخص و همکاری 
مشترک در تمام ســطوح بهره ببریم. تلاش شد 
که بخش خصوصی، دولتی و نظام بانکی کنار هم 
پیوســتی ایجاد کنند. در شهرداری تهران خود را 
شــریک مطمئن و معتمدی برای سرمایه گذاران 

می دانیم.«

 افق همایش، مردمی کردن اقتصاد شهری است
 ابوالفضل فــلاح، معاون مالی و اقتصاد شــهری 
شــهرداری تهران هــم از راه انــدازی دبیرخانه 
دائمی و ســامانه مجازی نمایشــگاه فرصت های 
ســرمایه گذاری در تهــران خبــر داد و گفــت: 

»همایش بین المللی فرصت های ســرمایه گذاری 
اختتامیه ای ندارد و با رونمایی از سایت فرصت های 
سرمایه گذاری، سرمایه گذاران می توانند از طرح ها 
و پروژه های قابل سرمایه گذاری شهر تهران مطلع 
شــوند.«  او اضافه کرد: »در راســتای همایش، 
جلساتی با اتاق بازرگانی ایران و چین، ایران و قطر، 
قائم مقام بانک مرکزی و نهادهــای بانکی و مالی 
برگزار شد. فرصت های سرمایه گذاری در ۶پنل که 
مرتبط با معاونت های تخصصی شهرداری تهران 
می شود به ســرمایه گذاران ارائه می شود. در این 
همایش تعدادی تفاهمنامه ازجمله تفاهمنامه با 
سازمان بورس کشور امضا شــد تا از این ظرفیت 
برای تامین منابع مالی شهرداری استفاده کنیم. 
همچنین تفاهمنامه ای نیز با اتاق بازرگانی ایران 
امضا شــد تا بتوانیم نهاد واســط بین بخش های 
اقتصادی کشور و مجموعه مدیریت شهری شویم. 
افق این همایــش مردمی کردن اقتصاد شــهری 

است.«

 تهران، نیازمند و مستعد سرمایه گذاری 
مهدی چمران، رئیس شورای 
اسلامی شــهر تهران نیز در 
بخشــی از آیین افتتاحیه با 
اشــاره به بیانات مقام معظم 
رهبری مبنی بر نیاز کشور به 
سرمایه گذاری گفت: »شهر نیز به سرمایه گذاری 
نیازمند اســت. مجموعه مدیریت شــهری برای 
پذیرش ســرمایه گذارانی که به دنبال این هستند 
که ســرمایه خود را برای آرامش و آسایش شهر و 
بهره وری خود به کار بگیرنــد، آمادگی دارد. طی 
۱0سال گذشــته حرکات مثبتی صورت گرفته 
اما هنوز به اقدامات بیشــتر نیاز داریم که از سطح 
ســرمایه گذاری شــهرداری فراتر می رود و باید 
از توان ســرمایه گذاران اســتفاده کنیم. تاکنون 
درخصوص جذب سرمایه گذار اتفاق افتاده اما به 
جای خوبی نرســیده و کارنامه درخشانی نداشته 
است.«  او با اشــاره به اینکه ۱2هزار هکتار بافت 
فرسوده و ناپایدار در تهران وجود دارد، افزود: »این 
میزان بافت، از بهترین فضاها برای سرمایه گذاری 
محسوب می شود. در این ســرمایه گذاری کسی 
که بتواند تجمیع کند و به جــای املاک ریزدانه 
به بلوک های بزرگ بیندیشــد، گسترش شهری 
ایجاد خواهد کــرد و خدمات شــهری مختلف و 
آرامش مردم در این مســیر تأمین خواهد شــد. 
سرمایه گذار باید تشویق شود تا بتواند سرمایه خود 
را در مسیری هزینه کند که به سود مورد نظر خود 
برسد. تهران ظرفیت های متعددی دارد که مردم 
با آن آشنایی ندارند. شــهرداری این ظرفیت ها را 
در بســته های خود آماده کرده که سرمایه گذاران 
از این ظرفیت ها آگاه شــوند. اگر این نشست های 
سرمایه گذاری به نتیجه برسد، مردم دیگر شهرها 

نیز سود خواهند برد.«

استقبالتهرانازسرمایهگذاران
همایش بین المللی 2روزه فرصت های سرمایه گذاری شهر تهران با حضور 480سرمایه گذار داخلی و خارجی در برج میلاد آغاز شد

علیرضا زاکانی: عملیات اجرایی خط۱0 مترو هفته آینده شروع می شود

مهدی اسماعیل پورگزارش
روزنامه نگار

نمای »کامپوزیت« ممنوع است
مدیرعامل آتش نشانی: به زودی از ۱۶آتش نشان زن در 

عملیات ها استفاده خواهد شد

استفاده از نمای کامپوزیت در شهر  ممنوع 
است. مدیرعامل ســازمان آتش نشانی و 
خدمات ایمنی شهرداری تهران در پاسخ 
به سؤال خبرنگار همشهری ضمن بیان 
این مطلب گفت: »از سال۹۵ استفاده از 
نمای کامپوزیت ممنوع شده و اگر در جایی استفاده می شود 
برای بازسازی است و به شهروندان توصیه می کنیم که از این 
مواد استفاده نکنند. شاید در آینده برنامه ای داشته باشیم که 
این نما اصلاح شود.« بخشی از اظهارات  قدرت الله محمدی 
در نشست خبری ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی 
شهرداری تهران در حاشیه نمایشگاه شهرهای خواهرخوانده 

و توانمندی های مدیریت شهری را می خوانید.
  در 2ماه آینده از بانوان آتش نشــان در نیرو های عملیاتی 
آتش نشــانی اســتفاده خواهیم کرد و تعداد ۱۶نفر از بانوان 
آموزش دیده  آماده هســتند. در برخــی ماموریت ها نیاز به 
حضور بانوان آتش نشــان داریم. یکی از این موارد مربوط به 
حوادثی است که در محیط های خاص رخ می دهد مانند نشت 
گاز کلر در اســتخر های زنانه که در ایــن مواقع می توانیم از 

همکاران خانم کمک بگیریم.
  امداد رسانی در بازار تهران نیاز های ویژه  ای دارد. به عنوان 
مثــال از موتورهای نیمه ســنگین با عرض یــک متر و 20 
سانتی متر در معابر کم عرض استفاده می کنیم که می توانند 
خود را به سرعت به محل حریق برسانند و تا قبل از اینکه دیگر 
نیرو ها به آنجا برسند مانع گسترش آتش شوند. اکنون هر هفته 
جلساتی با حضور مسئولان مرتبط و هیأت امنا درباره ایمنی 
بازار برگزار می شود و کسبه هم با ما همکاری دارند. اقداماتی 

مانند ایمن سازی  کابل های برق انجام شده است.
  مخازن خودرو های اطفای حریق در هنگام عملیات خالی 
می شود. این خودرو ها باید از شیر های آب هیدرانت )شیر های 
مخصوص آتش نشــانی که درون پیاده رو نصب شده است( 
پر شوند. استاندارد جهانی فاصله شیر های هیدرانت ۷۵متر 
است. در تهران به 20هزار شیر هیدرانت نیاز داریم که تا کنون 
8هزارتا نصب شده است. با شرکت آب و فاضلاب در این زمینه 
همکاری داریم تا هر ســال 2هزار شیر تولید داخلی در شهر 

نصب کنیم.
  یکی از مشکلات امدادرسانی در شهر تهران ترافیک است. 
کار آتش نشانی به ثانیه ها بســتگی دارد و گاهی چند ثانیه 
دیرتر رسیدن باعث حوادث بزرگی می شــود و گاهی چند 
ثانیه زودتر رسیدن جان انسانی را نجات می دهد. برنامه ریزی 
کرده ایم تا در نقاط مرکزی شهر از ایستگاه های موقت استفاده 
کنیم. فعالیت این ایستگاه ها از پیک ترافیک شروع می شود 
و تا ساعت ۱0شب ادامه دارد. هر ایستگاه شامل یک خودرو 
و 4نیرو است که می توانند تا رســیدن نیرو های پشتیبانی 
مانع گسترش حریق شوند. تا کنون ۵نقطه برای استقرار این 
ایستگاه ها انتخاب شده است. اکنون میانگین زمان رسیدن به 

محل حادثه 4دقیقه و۱3ثانیه است.
  امداد هوایی )خاموش کردن آتش( در شهر تهران کاربرد 
زیادی ندارد و اصولا نزدیک شــدن بالگرد به ساختمان های 
در حال سوختن باعث تشدید آتش می شود. در جنگل های 
اطراف شــهر ممکن اســت نیاز به خاموش کــردن آتش با 
استفاده از بالگرد داشته باشیم که در این زمینه با وزارت دفاع 
تفاهمنامه ای امضا کرده ایم. از طرف دیگر به دنبال استفاده از 
پهپاد هایی هستیم که در هنگام حریق  های شهری بتوانند 

مؤثر باشند.
  به دنبال ایجاد امداد و نجات دریایی هستیم. در تهران یک 
دریاچه و ۵ سد داریم که باید برای عملیات هایی مانند غواصی 
در آنها آمادگی داشته باشیم. با این آمادگی می توانیم به دیگر 

استان ها هم کمک کنیم.
  در مترو سطح ایمنی بالاست اما باید پیش بینی حوادث را 
داشته باشیم و ارتباط شبکه زیرزمینی و امدادرسانی سطح 
زمین به خوبی برقرار شود. در حال طراحی برنامه ای برای این 

ارتباط هستیم.
  میزان مزاحمت های تلفنی برای آتش نشانی کاهش یافته 
اســت. یک پیام دروغین درباره آتش ســوزی ممکن است 
نیرو های ما را مشــغول کند و همزمان جای دیگری نیاز به 

کمک داشته باشد که در نتیجه خطر زیادی دارد.
  بخشی از تجهیزات ما وارداتی است که در شرایط تحریم 
آنها را به سختی تامین می کنیم. نیازمند یک برنامه راهبردی 
برای به کارگیری شرکت های دانش بنیان داخلی هستیم تا 

این تجهیزات را تامین کنیم.
 در بخش دیگری از این نشست خبری، کامران عبد ولی، دبیر 
اجرایی پنجمین همایش و نمایشگاه بین المللی آتش نشانی 
و ایمنی شهری درباره این نمایشــگاه که از 20 تا 22خرداد 
در هتل المپیک به اجرا در خواهد آمد، توضیحاتی داد. این 
همایش با همکاری دانشگاه خواجه نصیر و با توجه به نقش 
صنعت و آموزش های دانشگاهی در زمینه »مهندسی حریق« 

برگزار می شود.

 فرصتی برای معرفی
 ظرفیت سرمایه گذاری

 نایب رئیــس اتــاق بازرگانــی ایــران، گفــت:  همایش 
بین المللی 2روزه فرصت های ســرمایه گذاری شهر تهران، 
نه تنها برای معرفــی فرصت هــا و ظرفیت هایی که جهت 
سرمایه گذاری در شهر تهران وجود دارد، است که به خاطر 
اینکه در طول ۱0ســال گذشته به دلیل شــرایط حاکم بر 
اقتصاد کشــور، نرخ تشــکیل ســرمایه ناچیز بوده و حتی 
 در ســال های اخیر اســتهلاک از ســرمایه گذاری پیشی 

گرفته است. 
به گزارش همشهری، حسین سلاح ورزی گفت:  برگزاری آن 
به عنوان شروع سرمایه گذاری و مشارکت در سرمایه گذاری 
در شهر تهران می تواند کمک به اقتصاد ملی کشور کند. در 

این زمینه نقش شورای شهر می تواند تأثیرگذار باشد.

 اصغر ابوالحسنی
 قائم مقام بانک مرکزی

برای نخســتین بار گواهــی اعتبار مولد 
به عنوان ابزار تامین مالی برای خدمات 
شهری منتشــر می شــود. اعتبار مولد 
پیش از ایــن در صنعت خــودرو و لوازم 
خانگی منتشر شده که تصمیم گرفتیم 
در حــوزه خدمات نیز اســتفاده شــود. 
گواهــی اعتبــاری، همچــون ال ســی 
ریالــی اســت و میــزان تســهیلات را به 
یک سوم تا یک چهارم کاهش می دهد. 
همچنین هزینه تامین مالی را به کمتر 
از 2یــا 3درصــد کاهــش می دهــد و 
طرح هــا را توجیه پذیر می کنــد و اینکه 
مــوارد اســتفاده تســهیلات شــفاف 

خواهد شد.

 احمد رحمانیان
 قائم مقام سازمان بازرسی کل کشور 

در  ســرمایه گذاری  پروژه هــای  در 
کلانشهرها مشکلاتی ازجمله آلودگی 
هوا، ترافیک و همچنین ضرورت رعایت 
موازین اســلامی و شــرعی وجــود دارد 
کــه باید مــورد توجــه قــرار گیــرد. حتما 
بایــد در پروژه هــای اقتصــادی علاوه بر 
پیوســت های  اقتصــادی،  بحــث 
فرهنگی، اجتماعی و پیوســته امنیتی 
رعایــت شــود. اراده جــدی در همــه 
بخش هــای حاکمیتــی بــرای حمایــت 
و  مشــروع  ســرمایه گذاری های  از 
ســالم وجود دارد و فرش قرمــز زیر پای 

سرمایه گذاران پهن شده است.

محمدمهــدی عزیــزی، مدیرعامــل 
سازمان مدیریت پسماند شهر تهران 
گفــت: »عدم تفکیک زباله هــا باعث 
می شود سهم ۶درصدی زباله ریجکت 
)تجدیدپذیر به انــرژی(، منجر به دفن 
۴۰درصدی زباله شــود کــه بزرگ ترین 
معضــل در شــهر تهــران محســوب 

می شود.« 
او افــزود: »در تهــران بــه ازای هــر 
شــهروند ۷3۰گــرم تولیــد زبالــه انجام 
می شــود کــه در مقایســه بــا میانگین 
اســتاندارد جهانی در شرایط مناسبی 
قرار داریــم. این در حالی اســت که در 
برخی  کشــورهای اروپایی تولیــد زباله 
به ازای هــر شــهروند یک کیلوگــرم در 

روز است.«

۷۳۰
گرم

شــهردار منطقه۱۵ از پاکسازی گردنه 
۱۷هکتاری تنباکویی خبــر داد و گفت 
کــه جمــع آوری ضایعــات بازیافتــی در 
ایــن اراضــی بــه یــک معضل 2۵ســاله 

تبدیل شده بود. 
ســیدمهدی صبــاغ تأکیــد کــرد: 
»همچنین در راســتای تأمیــن رفاه 
و آســایش شــهروندان در تــلاش 
هســتیم تــا اکیــپ مســتقلی بــرای 
پایانــه خاوران داشــته باشــیم و این 
اکیپ هــا در گام اول بایــد نســبت 
بــه پاکســازی پایانــه و در ادامــه 
 محیط پیرامون آن و سه راه افسریه

 اقدام کنند.«

1۷
هکتار

 سرمایه گذاری ایرانیان
 مقیم خارج در پایتخت

دیروز در حاشیه همایش بین المللی فرصت های 
ســرمایه گذاری شــهر تهران، مراســم امضای 
تفاهمنامــه فی مابین در ســالن کنفرانس مرکز 
همایش های برج میلاد با حضور شهردار پایتخت 
برگزار شد. در این مراسم تفاهمنامه هایی با سازمان 
بورس و اوراق بهادار، ســازمان سرمایه گذاری و 
کمک های اقتصادی و اتاق هــای بازرگانی ایران، 
ایران و قطر، ایران و عمان، ایران و چین و... امضا 
شد و در پایان مراسم شهردار تهران در گفت وگو 
با همشهری، همایش را فوق العاده خوب توصیف 
کرد و گفت که بــا نمایندگان ســرمایه گذاران 
داخلی و خارجی جلساتی داشتیم و پیش بینی ها 
و ارزیابی ها بســیار خوب اســت و قطعاً شــاهد 
همکاری های فی مابین خوبی خواهیم بود. علیرضا 
زاکانی، عنوان کرد: »حتماً بیشــترین همکاری 
را با سرمایه گذاران داخلی و ایرانیان مقیم خارج 
خواهیم داشت. علاوه برآن سرمایه گذاران بسیار 
خوبی هم از کشــورهای همســایه و سایر نقاط 
در همایش شــرکت کردند که  در قالب امضاي 
تفاهمنامه فی مابین زمینه همکاری فراهم خواهد 
شد.«   ابوالفضل فلاح، معاون مالی و اقتصاد شهری 
شهردار تهران هم همایش بین المللی فرصت های 
سرمایه گذاری شــهر تهران را مثبت ارزیابی کرد 
و گفت که اکنون به همت مدیریت شــهری در 
پایتخت زمینه های مناسبی برای مشارکت فراهم 

شده است.

نقل قول خبر

عدد خبر

خبر

 خبر

محمد سرابی؛ روزنامه نگارایمنی

تهران،مقصدسرمایهگذاران

11۰فرصت 
سرمایه گذاری در 
تهران پیش بینی 

 شده است.

48۰سرمایه گذار 
در همایش 
فرصت های 

سرمایه گذاری 
شرکت کرده اند.

۳۰۰هزار میلیارد 
تومان حجم 
منابع مالی 

سرمایه گذاری در 
پروژه ها است.

12هزار هکتار 
بافت فرسوده و 
ناپایدار تهران، 
بهترین فضاها 

برای سرمایه گذاری 
هستند.

8ماه زمان برای 
ایجاد بستر 

سرمایه گذاری در 
 تهران صرف 
شده است.

2۳1پروژه قابلیت 
سرمایه گذاری دارند 

که در پلان های 
تخصصی در اختیار 

 سرمایه گذاران 
قرار می گیرند.

4۰تا 5۰هزار 
میلیارد تومان از 
طریق تحقق 1۰تا 
۳۰درصدی جلب 

سرمایه گذاری 
جذب می شود.

48پروژه در 
حوزه حمل ونقل 

 پیش بینی 
شده است.
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